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Módosító javasla t

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat
40 . § (1) bekezdése alapján az a Paksi Atomerőmű kapacitásának fenntartásáva l
kapcsolatos beruházásról, valamint az ezzel kapcsolatos egyes törvények
módosításáról szóló T/2250 . számú törvényjavaslathoz az alábbi

módosító javaslato t

terjesztjük el ő , egyúttal kérjük, hogy a módosító javaslatunkat az Országgyűlés
Gazdasági bizottsága vitassa meg :

A törvényjavaslat 3 . § (2) bekezdésének az alábbi módosítását javasoljuk:

(2) A Megvalósítási Megállapodások alapján megvalósuló beszerzések nem tekintendők
a közbeszerzésekrő l szóló 2011 . évi CVIII . törvény 9 . § (1) bekezdés d) pontja szerint i
beszerzésnek [tekintendők] .

Indokolás

A módosító javaslat célja, hogy el ősegítse a Dr . Aradszki András energiaügyért felel ős

államtitkár úr által 2014 . június 11-én az Országgy ű lésben elmondottak megvalósulását ,

amelyet — feltehet ően elírásból — a törvényjavaslat megakadályozna. A törvényjavaslat

alapján ugyanis a paksi b ővítés során nem kellene alkalmazni a közbeszerzési

szabályokat. Az államtitkár úr ezzel szemben 2014 . június 11-én még az alábbiakat

mondta az Országgyűlésben a paksi b ővítéssel, illetve a paksi bővítés során

alkalmazandó közbeszerzési eljárásokkal kapcsolatban :

„Kérem tisztelettel, a hatályos magyar törvények alapján a beruházó, a

Roszatom köteles közbeszerzési eljárásokon a beszállítókat kiválasztani, kötele s

ezeket a beszállítókat olyan módon kezelni, hogy az erre a fedezetkezelésre

vonatkozó alvállalkozókat biztosító kormányrendeletnek megfelelően járjon el.

Aki arra kíváncsi, hogy ki építi, ki a fővállalkozó, ki az, aki kint van a területen,
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és ki az alvállalkozó, azt a teljes nyilvánosság előtt meg tudja nézni. Tehát ezeke t

a dolgokat az építkezés, a beruházás, a konstrukció folyamán követni lehet ,

úgyhogy minden esélye megvan annak, hogy átlátható, világos és jó cél t

tudunk szolgálni ennek a'törvényjavaslatnak az elfogadásával, így a KDNP

részéről az elfogadást javasolni tudom . "

Budapest, 2015 . február 18.
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